
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 7 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā         2025. gada 18. jūnijā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Sintija Tenisa. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 13 deputāti:  

komitejas locekļi: 

Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) (piedalās klātienē līdz 
plkst. 10.40, no plkst. 10.40 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu 
rīku, pamatdarba dēļ), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) 
(piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku līdz plkst. 9.14, no 
plkst. 9.14 piedalās klātienē), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), 
Raivis Pauls (LZS) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, 
pamatdarba dēļ), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Sniedze Brakovska (LRA) (pamatdarba dēļ), Arnis Rozītis 
(LRA) (veselības stāvokļa dēļ). 

Komitejas sēdē piedalās: 

pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: Diāna Čūriška, Ilona Gotharde, Indra Murziņa, 
Sarmīte Mūze, Alise Timermane – Legzdiņa, Juta Valdmane, Annija Vinogradova. 

citi: SIA “Eco Baltia vide”” pārstāvis Jānis Aizbalsts, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas vecākā inženiere Dace Birnbauma, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, Pašvaldības 
mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs Edvīns Šēpers, Ādažu 
vidusskolas skolotāja Baiba Lauska, SIA “Eco Baltia vide”” pārstāve Vika Markova, Ādažu 
Bērnu un jaunatnes sporta skolas direktora Dagnija Zilberte. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 18. jūnija sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu. 

3. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 26. septembra lēmumā Nr. 
360 “Par dalību pasākumā “4.2.2.3. pasākums “Mācību procesa kvalitātes pilnveide, 
īstenojot pedagogu profesionālās darbības atbalsta sistēmas attīstību, izglītojamo 
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izcilības aktivitāšu nodrošināšanu un metodiskā atbalsta materiālu izstrādi 
pedagogam”””. 

4. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” skolu sektora 
projekta īstenošanu. 

5. Par sporta zāles grīdas segumu Ādažu vidusskolā. 

6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Katlapu ceļi 6” zemes daļas ieguldījumu SIA 
“Ādažu ūdens” pamatkapitālā. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Līkā iela 21, Gauja. 

8. Par nosacītās cenas apstiprināšanu starpgabalam Gaujas ciemā. 

9. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu. 

10. Par reglamenta “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamentā Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments”” projektu. 

11. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada 
budžeta tāmē. 

12. Par Valsts kases izsniegto aizdevumu piemērojamās procentu likmes maiņu. 

13. Par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā. 

14. Par Ādažu novada pašvaldības 2024. gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

15. Informatīvais ziņojums par finanšu izlietojumu teritorijas plānojuma izstrādei. 

16. Par dalību projektā “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk., latviešu valodas apguve, 
Ukrainas bērniem un jauniešiem”. 

17. Ziņojums par Stacija 2.0 projekta aktualitātēm. 

1. Par Finanšu komitejas 2025. gada 18. jūnija sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone) 

Ierosina papildināt darba kārtību ar 16. jautājumu “Par dalību projektā “Neformālās izglītības 
pasākumi, t.sk., latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem”” un 17. jautājumu 
“Ziņojums par Stacija 2.0 projekta aktualitātēm”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2025. gada 18. jūnija sēdes darba kārtību. 

2. Par atkritumu apsaimniekošanas maksu 
(Dace Birnbauma) 

Ziņo par atkritumu apsaimniekotāja maiņu un atkritumu apsaimniekošanas tarifa izmaiņām (1. 
pielikums). 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, J. VAIVADS, A. BRŪVERS, D. 
BIRNBAUMA, J. AIZBALSTS, V. MARKOVA debatē par: 

1. atkritumu apsaimniekošanu Carnikavas pagastā un atkritumu izvešanas specifiku 
Carnikavas pagastā, ņemot vērā, ka atkritumu izvešana ir jāveic ar mazizmēra 
transportu; 

2. tarifa pieaugumu, kā arī to, ka tarifu ietekmē nodokļu un atalgojuma pieaugums, kā arī 
klientu apkalpošanas portāla pieejamība; 
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3. lielgabarīta atkritumu nodošanas iespējām un kārtību atkritumu šķirošanas laukumā, 
kā arī iespējām ar šā gada 1. septembri nodot lielgabarīta atkritumus Kadagas šķiroto 
atkritumu laukumā; 

4. nepieciešamību informēt iedzīvotājus par atkritumu apsaimniekotāja maiņu, līgumu 
pārslēgšanas kārtību, kā arī iespējām nodot lielgabarīta atkritumus. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atkritumu apsaimniekošanas maksu” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

3. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 26. septembra lēmumā 
Nr. 360 “Par dalību pasākumā “4.2.2.3. pasākums “Mācību procesa kvalitātes pilnveide, 

īstenojot pedagogu profesionālās darbības atbalsta sistēmas attīstību, izglītojamo 
izcilības aktivitāšu nodrošināšanu un metodiskā atbalsta materiālu izstrādi 

pedagogam””” 
(Juta Valdmane) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2024. gada 26. septembrī pieņēma lēmumu Nr. 360 “Par dalību 
pasākumā “4.2.2.3. pasākums “Mācību procesa kvalitātes pilnveide, īstenojot pedagogu 
profesionālās darbības atbalsta sistēmas attīstību, izglītojamo izcilības aktivitāšu nodrošināšanu 
un metodiskā atbalsta materiālu izstrādi pedagogam”””, t.i., par pašvaldības dalību projektā 
“Pedagogu profesionālā atbalsta sistēmas izveide”. Projekta īstenošanai nepieciešams iekļaut 
pašvaldības Centrālās pārvaldes Izglītības un jaunatnes nodaļas 2025. gada budžetā pašvaldības 
līdzfinansējuma finanšu līdzekļus 8 895,28 euro, 2026. gada budžeta projektā – 14 210,89 euro, 
2027. gada budžeta projektā - 14 210,89 euro, 2028. gada budžeta projektā – 2 613,30 euro un 
2029. gada budžeta projektā – 1 088,80 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 26. 
septembra lēmumā Nr. 360 “Par dalību pasākumā “4.2.2.3. pasākums “Mācību procesa 
kvalitātes pilnveide, īstenojot pedagogu profesionālās darbības atbalsta sistēmas attīstību, 
izglītojamo izcilības aktivitāšu nodrošināšanu un metodiskā atbalsta materiālu izstrādi 
pedagogam”””” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija 
sēdē. 

4. Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” skolu sektora 
projekta īstenošanu 

(Baiba Lauska) 

Ziņo par Valsts izglītības attīstības aģentūras šā gada 20. maija vēstuli Nr. 8.-17.1/2303 ”Par 
Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr.1 (KA 1) “Personu mobilitātes 
mācību nolūkos” skolu sektora aktivitātē KA121 projekta pieteikuma Nr.2025-1-LV01-
KA121-SCH-000316396 apstiprināšanu” apstiprināja Ādažu vidusskolas dalību projektā. 
Projekta īstenošana pilnveidos Ādažu vidusskolas pedagogu profesionālās kompetences, 
lietpratību un pieredzi, kā arī palielinās spēju darboties starptautiskā līmenī. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Erasmus+ programmas “Personu mobilitātes mācību nolūkos” 
skolu sektora projekta īstenošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. jūnija sēdē. 

5. Par sporta zāles grīdas segumu Ādažu vidusskolā 
(Dagnija Zilberte) 
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Aicina atbalstīt Gerflor Taraflex grīdas seguma iegādi 24 185 euro apmērā un ieklāšanu Ādažu 
vidusskolas sporta zālē, veicot grozījumus pašvaldības 2025. gada budžetā, pārceļot 
finansējumu 10 385 euro uz EKK 2241 šādā sadalījumā -7000 euro no EKK 2239, 1700 euro 
no EKK 2233, 1685 euro no EKK 2312. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sporta zāles grīdas segumu Ādažu vidusskolā” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

Plkst. 10.12 J. LEJA atstāj sēdi. 

6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Katlapu ceļi 6” zemes daļas ieguldījumu SIA 
“Ādažu ūdens” pamatkapitālā 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo, ka Ādažu novada dome 2019. gada 23. jūlijā pieņēma lēmumu Nr. 131 “Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem īpašumiem “Katlapu ceļi 6” un “Centra 
attīrīšanas ietaises””, apstiprinot zemes ierīcības projektu pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Katlapu ceļi 6”, Ādaži, Ādažu nov. (kadastra Nr. 8044 007 0568), zemes vienībai 1,9538 ha 
platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 007 0556 un pašvaldības SIA “Ādažu ūdens” nekustamā 
īpašuma Smilgu iela 26, Ādaži, Ādažu novads (kadastra Nr. 8044 007 0331), zemes vienībai 
1,704 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 007 0331, un piekrītot zemes vienību savstarpējo 
robežu pārkārtošanai. Aicina atsavināt no pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Katlapu 
ceļi 6”, Ādaži, Ādažu novads (kadastra Nr. 8044 007 0568) zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 8044 007 0556 nodalītu zemes platību 0,2538 ha, ieguldot to pašvaldības SIA 
“Ādažu ūdens pamatkapitālā kā mantisko ieguldījumu un palielinot Sabiedrības pamatkapitālu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Katlapu ceļi 6” zemes daļas 
ieguldījumu SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitālā” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

7. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Līkā iela 21, Gauja 
(Edvīns Šēpers) 

Aicina apstiprināt atsavināšanai nodotā pašvaldības nekustamā īpašuma  ar kadastra numuru 
8052 003 0309, sastāvā ietilpstošas, apbūvētas zemes vienības 0,065 ha platībā ar kadastra 
apzīmējumu 8052 003 0309 un adresi Līkā iela 21, Siguļi, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, 
nosacīto cenu 5500 euro. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Līkā iela 
21, Gauja” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

Plkst. 10.14 J. LEJA piedalās sēdē. 

8. Par nosacītās cenas apstiprināšanu starpgabalam Gaujas ciemā 
(Edvīns Šēpers) 

Aicina apstiprināt atsavināšanai nodotā  pašvaldības īpašuma “Garupes un Gaujas starpgabali” 
ar kadastra numuru 8052 002 0307 sastāvā esošajai zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 
8052 002 1565 un platību 32 m2, kas klasificējama kā starpgabals, nosacīto cenu 563 euro. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 



 

5 
 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu starpgabalam Gaujas ciemā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

9. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par nenotikušu un 
atkārtotas izsoles rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Aicina atzīt pašvaldības nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” ar kadastra numuru 8052 008 
1603, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,7001 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 
008 1567 un adresi - Sintēzes iela 7, Mežgarciems, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, izsoli 
par nenotikušu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta 
Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure 
(LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 7” izsoles atzīšanu par 
nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

10. Par reglamenta “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamentā Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments”” projektu 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija reglamentā Nr. 2 “Ādažu 
novada pašvaldības darba reglamentā, paredzot nosacījumus attiecībā par speciālās atļaujas 
pieeju valsts noslēpumam. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt reglamenta “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 14.06.2023. 
reglamentā Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

11. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2025. gada 
budžeta tāmē 
(Artis Brūvers) 

Ādažu novada pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – Aģentūra) 2025. 
gada budžeta tāmē tika asignēti 81 070 euro grāvju tīrītāja-zāles smalcinātāja iegādei, taču 
iepirkuma procedūras rezultātā par saimnieciski izdevīgāko tika atzīts piedāvājums ar 
viszemāko cenu 87 120 euro, ieskaitot PVN. 

Aģentūras ieskatā ir iespējams rast trūkstošo finansējumu 6 050 euro apmērā, veicot grozījumus 
budžeta tāmes sadaļas “Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana” investīciju projektu ietvaros, 
pārceļot finanšu līdzekļus 1 830 euro no EKK 5239 (guļbaļķu solu izgatavošana), 2 054 euro 
(telpu uzkopšanas iekārtas) un 2 166 euro no EKK 2244 (Jūras iela 4 ēkas demontāža) uz EKK 
5239 (grāvju tīrīšanas-pļaušanas un zāles smalcināšanas iekārta).  

Vienlaikus Aģentūras 2025. gada budžeta tāmē ir asignēti 50 000 euro, Mangaļu sūkļu stacijas 
pārbūvei, taču pēc veiktās iepirkuma procedūras par saimnieciski izdevīgāko tika atzīts 
piedāvājums ar viszemāko cenu 59 109 euro, ieskaitot PVN. 

Aģentūra ierosina rast nepieciešamo finansējumu 9 109 euro, veicot grozījumus Aģentūras 
budžeta tāmes sadaļas “Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana” investīciju projektu ietvaros, 
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pārceļot finanšu līdzekļus no EKK 2250 (attālinātās monitoringa sistēmas ieviešana) uz EKK 
5250 (Mangaļu sūkņu stacijas pārbūve). 

Tāpat Aģentūras 2025. gada budžeta tāmē ir asignēti 3 400 euro drenu kolektora iztekas 
pārbūvei uz Laveru ceļa, taču pēc veiktās cenu aptaujas par saimnieciski izdevīgāko tika atzīts 
piedāvājums ar viszemāko cenu 8 450.93 euro, ieskaitot PVN. 

Aģentūra ierosina rast nepieciešamo finansējumu 5 051 euro, veicot grozījumus Aģentūras 
budžeta tāmē, pārceļot finanšu līdzekļus no sadaļas “Investīcijas ceļu, ielu infrastruktūras 
attīstībā un uzlabošanā” EKK 5240 (Gaujas dambja virskārtas atjaunošana) uz sadaļu 
“Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana” EKK 2244 (drenu kolektora iztekas pārbūve). 

Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības budžeta 
izstrādāšanas un izpildes kārtība” (turpmāk – Noteikumi) 21.3. punkts nosaka, ka ierosinājumu 
tāmes iekšējiem grozījumiem ar paskaidrojumu par grozījumu iemesliem izpildītāji (iestādes 
vadītājs) iesniedz Finanšu komitejai gadījumā, ja grozījumi ir vairāk par 5000 euro vienā reizē, 
sagatavojot par to protokollēmumu.  

Pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības 2023. gada 22. marta noteikumu Nr. 9 “Pašvaldības 
budžeta izstrādāšanas un izpildes kārtība” 21.3. punktu, 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt budžeta grozījumus Aģentūras 2025. gada budžeta tāmē: 

1.1. pārcelt 1 830 euro EKK 5239 (guļbaļķu solu izgatavošana), 2 054 euro EKK 5239 
(telpu kombinētās uzkopšanas iekārta Garā iela 20) un 2 166 euro EKK 2244 (Jūras 
ielas 4 ēkas demontāža), kopā 6 050 euro uz EKK 5239 (grāvju tīrīšanas-pļaušanas 
un zāles smalcināšanas iekārta) “Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana” 
investīciju projektu ietvaros; 

1.2. pārcelt 9 109 euro no EKK 2250 (attālinātās monitoringa sistēmas ieviešana) uz 
EKK 5250 (Mangaļu sūkņu stacijas pārbūve) “Teritorijas un īpašumu 
apsaimniekošana” investīciju projektu ietvaros; 

1.3. pārcelt 5 051 euro finanšu līdzekļus no budžeta tāmes sadaļas “Investīcijas ceļu, 
ielu infrastruktūras attīstībā un uzlabošanā” EKK 5240 (dambja virskārtas 
atjaunošana) uz  sadaļu “Teritorijas un īpašumu apsaimniekošana” EKK 2244 
(drenu kolektora iztekas pārbūve). 

2. Aģentūras direktoram L. Bernānam nodrošināt 1.punktā minēto grozījumu veikšanu 
Aģentūras 2025. gada budžeta tāmē. 

3. Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļai veikt 1.punktā noteikto finanšu līdzekļu 
pārcelšanu pašvaldības 2025. gada budžeta tāmju ietvaros. 

4. Pašvaldības izpilddirektora vietniecei nodrošināt lēmuma izpildes kontroli. 

12. Par Valsts kases izsniegto aizdevumu piemērojamās procentu likmes maiņu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo, ka pamatojoties uz Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas 
novēršanas likuma 3. panta pirmo daļu saskaņā ar Ministru kabineta 2021. gada 21. decembra 
noteikumiem Nr. 888 “Kārtība, kādā ministrijas un citas centrālās valsts iestādes iekļauj 
gadskārtējā valsts budžeta likumprojektā valsts aizdevumu pieprasījumus, un valsts aizdevumu 
izsniegšanas un apkalpošanas kārtība” 67. punktu, Valsts kase, pēc aizņēmēja rakstiska 
pieteikuma saņemšanas, var pārskatīt valsts aizdevuma procentu likmi izsniegtajiem valsts 
aizdevumiem vienu reizi divos gados līguma darbības laikā sākot ar otro izsniegtā aizdevuma 
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līguma darbības gadu, ja starpība starp iepriekš noteikto valsts aizdevuma procentu likmi un 
likmi, ko piemēro no valsts budžeta izsniedzamajiem aizdevumiem atbilstošajā valūtā, ir lielāka 
par 0,8 % un atlikušais termiņš līdz aizdevuma atmaksas beigu termiņam pārsniedz divus gadus. 
Vērš uzmanību, ka 2022.–2023. gadā, kad sākās straujš EURIBOR likmju pieaugums, 
pašvaldība noslēdza 4 aizņēmuma līgumus ar fiksēto procentu likmi, lai pasargātu sevi no 
strauja procentu maksas pieauguma. Šobrīd EURIBOR likmes turpina samazināties, un starpība 
starp iepriekš noteikto fiksēto likmi un pašreizējo mainīgo likmi ir lielāka par 0,8 %, tādēļ 
finanšu resursu lietderīgai izmantošanai ir nepieciešams mainīt aizdevumu procentu likmes 
veidu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Valsts kases izsniegto aizdevumu piemērojamās procentu likmes 
maiņu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

13. Par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2025. gada budžetā (2. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta 
Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure 
(LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

Plkst. 10.49 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

14. Par Ādažu novada pašvaldības 2024. gada publiskā pārskata apstiprināšanu 
(Annija Vinogradova) 

Ziņo, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 10. panta pirmās daļas 2. punktu un Ministru kabineta 
2010. gada 5. maija noteikumiem Nr. 413 „Noteikumi par gada publiskajiem pārskatiem”, 
pašvaldībai jāsagatavo un domei ir jāapstiprina pašvaldības publiskais pārskats par iepriekšējo 
gadu līdz kārtējā gada jūnija beigām. Aicina atbalstīt Ādažu novada pašvaldības 2024. gada 
publiskā pārskata apstiprināšanu. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta 
Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis Leja (S)), (Imants Krastiņš (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Konceptuāli atbalstīt Ādažu novada pašvaldības 2024. gada publisko pārskatu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. jūnija sēdē. 

Plkst. 10.51 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

15. Informatīvais ziņojums par finanšu izlietojumu teritorijas plānojuma izstrādei 
(Indra Murziņa) 

Ziņo par finanšu izlietojumu teritorijas plānojuma izstrādei (3. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
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16. Par dalību projektā “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk., latviešu valodas apguve, 
Ukrainas bērniem un jauniešiem” 

(Alise Timermane-Legzdiņa) 

Ziņo, ka pamatojoties uz Ministru kabineta šā gada 29. maija rīkojumu Nr. 299 (prot.Nr.21 
12.§), lai nodrošinātu Ukrainas bērniem neformālās izglītības pasākumus, t.sk., latviešu valodas 
apguvi, Valsts izglītības attīstības aģentūra īsteno projektu “Neformālās izglītības pasākumi, 
t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem”, paredzot nodrošināt atbalsta 
programmu norisi līdz 2025.gada 1. decembrim. Projektam pieejamais un Ādažu novada 
pašvaldībai piekritīgais finanšu apmērs ir 5643 euro. Ņemot vērā, ka Ādažu novada teritorijā 
uzturas Ukraiņu civiliedzīvotāju ģimenes ar bērniem, pašvaldībai ir lietderīgi piedalīties 
projektā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību projektā “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk., latviešu 
valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem”” projektā un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības šā gada 26. jūnija sēdē. 

17. Ziņojums par Stacija 2.0 projekta aktualitātēm 
(Valērijs Bulāns) 

Ziņo par Stacija 2.0 projekta aktualitātēm (4. pielikums). 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA debatē par izmaiņām projektā 
“Multimodāls sabiedriskā transporta tīkls, 2. kārta” attīstot staciju “Carnikava" un staciju 
“Gauja”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Konceptuāli atbalstīt izmaiņu veikšanu projektā “Multimodāls sabiedriskā 
transporta tīkls, 2. kārta” attīstot stacijas “Carnikava" un staciju “Gauja”. 

3. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas tehniskajai 
projektu vadītājai Ilutai Plikglvei sagatavot lēmumu projektus par dalību projektā 
“Multimodāls sabiedriskā transporta tīkls, 2. kārta” un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes tuvākajā sēdē. 

 

Sēde slēgta 2025. gada 18. jūnijā plkst. 11.38. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja      KARĪNA MIĶELSONE 
 
Protokolētāja  SINTIJA TENISA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


